



Serbis peraturan alam sekitar

Dijalankan oleh Western Australian Department of Water and Environmental Regulation

Peraturan alam sekitar dalam Wilayah Lautan India

Department of Water and Environmental Regulation (Environmental Regulation) memberikan serbis-serbis untuk pihak, dan diongkoskan keseluruhnya oleh, Kerajaan Australia. Department of Water and Environmental Regulation menyokong masyarakat, ekonomi dan alam sekitar WA dengan mengurus dan mengawal alam sekitar dan sumber ayer dalam state.

Department of Water and Environmental Regulation bertanggungjawab untuk:

- x peraturan alam sekitar dan ayer, berfungsi sebagai 'one stop shop' untuk industri dan pengembang, dengan tujuan untuk meluruskan dan mempermudah peraturan
- x melindungi kesihatan umum, mengurangkan kesan alam sekitar dan menjalankan perundangan alam sekitar diseluruh Wilayah Lautan India.

Pemeriksaan yang dirancang untuk tempat-tempat yang ditetapkan, sepertimana diterangkan dibawah Jadual 1 Environmental Protection Regulations 1987 (WA) yang digunakan, dijalankan untuk memastikan yang tempat-tempat ini berjalan menurut undang-undang dan peraturan yang dijaga oleh Department. Ini memberikan keselamatan kepada orang-orang yang tinggal atau melawat Wilayah Lautan India.

Masyarakat, termasuk sekolahan, akan terlibat dalam program-program yang mengenali dan menggalakkan recycling sampah, dan cara-cara yang tepat dan berkesan untuk menguruskan sampah mereka. Ini akan memberi manfaat kepada keturunan yang akan datang.

Department memberikan kemampuan tindakan pollution dan nasihat kepada kejadian pollution untuk mengurangkan kesannya terhadap kesihatan umum dan alam sekitar. Sebuah Pollution Watch Hotline disediakan untuk memastikan yang kejadian pollution dilapor secepat mungkin supaya kejadian tersebut boleh diurus dan diselesaikan dengan sesuai.

Apa maksudnya ini untuk saya?

Dibawa Bahagian V dari Environmental Protection Act 1986 (WA) yang digunakan, Department of Water and Environmental Regulation bertanggungjawab untuk mengatur emisi dan buangan industri ke alam sekitar melalui lesen-lesen; pendaftaran tempat-tempat yang ditentukan dan mengeluarkan kelulusan kerjaan. Melapangkan pokok-pokok asli dilarang kecuali dilakukan dengan kelulusan, atau kerja melapangkan adalah untuk tujuan yang diizinkan. Department of Water and Environmental Regulation juga mengatur undang-undang bercabang yang berkaitan seperti pengaturan kebisingan dan pengurusan sampah yang dijaga.

Untuk keterangan lebih lanjut

Bahgian	Keterangan Hubungan
Keterangan biasa	08 6364 7000 info@dwer.wa.gov.au www.dwer.wa.gov.au
Tempat-tempat tercemar	1300 762 982
Kejadian melapangkan pokok asli yang melanggar undang-undang	1300 784 782
Izin untuk melapangkan Pokok Asli	08 6467 5020 nvp@dwer.wa.gov.au
Pollution Watch Hotline	1300 784 782 pollutionwatch@dwer.wa.gov.au